

التاريخ: 3 أكتوبر 2023م

الافاضل/ بورصة مسقط المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: تعيين رئيس عمليات / نائب الرئيس التنفيذي

نود إعلامكم بأنه من دواعي سرور مجلس إدارة شركة مسقط للتأمين أن تعلن عن تعيين الفاضل/ كريشنان راغوناثان، في منصب رئيس العمليات / نائب الرئيس التنفيذي من تاريخ 02 أكتوبر 2023. يتمتع الفاضل/ كريشنان راغوناثان ، بخبرة طويلة تزيد عن 30 عامًا من العمل في قطاع التأمين. كما أنه حاصل على شهادة زمالة معهد التأمين بالهند، ودرجة الماجستير في الإدارة المالية من جامعة بونديشيري. كما أنه حاصل على دبلوم متقدم في التأمين من معهد التأمين القانوني بلندن.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

عن/ شركة مسقط للتأمين ش.م.ع.ع

Al Seena



(The Arabic supersedes this translation)

3rd October 2023

M/s. Muscat Stock Exchange

After Compliments,

Subject: Appointment of Chief Operation Officer/ Deputy CEO at Muscat Insurance Company SAOG

We would like to inform you that the Board of Directors is pleased to announce the appointment of Mr. Krishnan Raghunathan as Chief Operation Officer/ Deputy CEO with effect from 2 October 2023.

Mr. Krishnan Raghunathan has more than 30 years of experience in the Insurance industry. He is a fellow from Insurance Institute of India, Masters in financial management from Pondicherry university and hold Advanced Diploma in Insurance from the Chartered Insurance Institute, London.

Thank you,

For and on Behalf of

Muscat Insurance Company SAOG

